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מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי  
ממשלה  
 ואחרים  

קרנות 
 הרשות 

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב  
 באלש"ח 

 71 71,000 - 71,000 משרד הפנים - 2024שיפור המוכנות לחירום  1210

 71 71,000 - 71,000 סה"כ  

 ק פיתוח ממשרד הפנים לרשויות עבור המוכנות לחירום נמע  -דברי הסבר 

מס' 
 תב"ר

 שם התב"ר
משרדי  
ממשלה  
 ואחרים  

קרנות 
 הרשות 

סה"כ 
 תקציב

סה"כ 
תקציב  
 באלש"ח 

 300 300,000 300,000 - קרן שצ"פ  -שצ"פ אשר 1211

 300 300,000 300,000 - סה"כ  

 עבודות כוללות קיר הדיפון בחלק הצפוני ומסלעה לאורך חומת חצרות הבתים בחלק המזרחי.  -דברי הסבר 

מס' 

 תב"ר
 שם התב"ר

משרדי  

ממשלה  

 ואחרים

קרנות 

 הרשות

סה"כ 

 תקציב

סה"כ 

תקציב  

 באלש"ח 

1124 
 530 530,000 200,000 330,000 קרן פיתוח-שיפוץ מבנה הרווחה והחינוך 

 296 296,079 296,079 - משרד הרווחה  -שיפוץ מבנה הרווחה והחינוך 

 826 826,079 496,079 330,00 סה"כ 

 התאמת תנאי העבודה להנחיות הבטחון של משרד הרווחה. - דברי הסבר
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   2025לשנת  5פרוטוקול ישיבת מליאת מועצה מן המניין מספר 
 עדכון בדבר תרומה למועצה. –. עדכוני ראש המועצה 1

. עדכוני ראש  4המניין מס'  ערב טוב. אני מתכבדת לפתוח את ישיבת מליאת המועצה מן   :גב' גרין, ראש המועצה

תושבים  מסיבת  גם  הישוב.  ברחבי  וחגיגות  אירועים  לנו  צפויים  בפתח,  פורים  המועצה. 

אני   החולפת  בשנה  לנו  שיש  האתגרים  כל  ועם  שישי.  ביום  הפורימון  וגם  בערב  בחמישי 

מזמינה את כולם רגע לצאת, לעשות הפוגה, לשמוח ולחגוג. ביחד עם האגודה למען החייל  

כל החיילות  חי שנברך את  קוראת  אני מכאן  צה"ל.  לפצועי  לחיילים,  מנות  לקנו משלוחי 

והחיילים שלנו ששומרים עלינו בימים אלה ומאפשרים לנו לקיים פה שגרת חיים. ומתפללת  

ראשי   וקוראת לחזרתם של כל החטופים הביתה בשלום. באפריל אני אצא למשלחת של 

זה עם מרכז שלטון מקומי וההסתדרות הציונית. אין    שנה לצעדת המוות.  80רשויות לציון  

 עלויות למועצה. אנחנו נמלא את הנוהל שצריך אבל אני מעדכנת את מליאת המועצה.

רק מילה לכולם, קרן החליטה שהיא לא מבקשת, למרות שמגיע לה מהמועצה, היא מממנת   : עו"ד שפרבר

 את הכל מכיסה הפרטי.  

ובשלושה   :גב' גרין, ראש המועצה מגלניסט.  יהיה  בעתיד  הארץ,  של מלח  מכיניסט  עמית שטיינברג,  איתנו  נמצא 

 ימים האחרונים, במסגרת פרויקט שנקרא לך לך, הוא ליווה אותי כמעט לכל מקום שהייתי.  

 הרווח שלך. גם שלו אבל גם שלך. :תומר יעקב

 ואני חושבת שהוא למד הרבה ובהחלט זכה למחמאות רבות, בהצלחה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 תודה רבה.  : עמית שטיינברג

יש עדכון בדבר תרומה למועצה של משפחת מדיני. מאחר והתורמת היא דודה של בעלי אז  :גב' גרין, ראש המועצה

 אני לא טיפלתי בנוהל הזה. 

על פי הנחייתי מי שטיפל בעניין זה מר גולברי במקומה, לאור קרבת המשפחה בין התורמת  : עו"ד שפרבר

 לראש המועצה.  

 בתרומה אנחנו בעצם מעדכנים את המליאה, אין פה נוהל של אישור. בבקשה גולברי.  :גב' גרין, ראש המועצה

המועצה   : יצחק גולברי מזכיר  היה  מדיני  מאיר  מכיר,  שלא  מי  מכיר.  יודע,  שוותיק  מי  מדיני,  משפחת 

. אברהם מדיני, הבן שלהם, היה גר, 80-המיתולוגי בשנותיה הראשונות של קדימה, שנות ה 

 הקרבה אליה שהנכד של מדיני נשוי לקרן.  

 )איילת אדלר נכנסה לחדר הישיבות( 

משפחת מדיני ביקשה להנציח את אברהם, שהוא גם היה טייס חובב ואיש משכמו ומעלה   : יצחק גולברי

ש"ח על    100,000ואחד מהילדים שבאו מגאולים לקדימה. ביקשו להנציח אותו בתרומה של  

 מתקני כושר לאורך הטיילת שם ליד הגבעה. אני חושב שזה מבורך, זה על פי נוהל תרומות.

 כל הנוהל התקיים לפי דין. רק במקום קרן, גולברי ישב במקומה, כי היא מנועה.   : עו"ד שפרבר

 מי שרוצה יכול לראות פה את הפניה הכתובה.   יצחק גולברי: 

 תודה.  :גב' גרין, ראש המועצה
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אבל אני רוצה להגיד משהו בנושא הזה. אני חושב שהמסר הזה צריך לחלחל, ודיברנו על זה   :תומר יעקב

לפני כמה חודשים. אני אישית בן המקום, ותיק, מכיר, מוקיר את הערך, את הערך הסגולי,  

את הערך הערכי, גם של המשפחה וגם של ההנצחה עצמה. ובטח המטרה היא נעלה וקדושה. 

רא שדבר  חושב  אני  האלה  אבל  החומרים  את  לנו  להעביר  צריך  היה  הראשון  בשלב  שון 

מגיעים   באים,  תנועה  כדי  תוך  שאנחנו  האלה  ההתקלות  כל  אותנו.  להתקיל  לא  מראש, 

לישיבת מליאה, בטח בנושא כזה, בטח אם הוא רגיש ויש בו חשש לניגוד עניינים. היה צריך 

? אם יש איזה חשש או איזה חשד אז מה, לקבל את כל החומר הזה מראש, מה יש להסתיר

 אז תעבירו את הכל מראש. 

 שום חשש.  : יצחק גולברי

אין פה חשש, זו פשוט היתה הוראה שלי, בגלל שנאמר לי שיש קרבת משפחה. הרי בסופו   : עו"ד שפרבר

בגלל   זה.  את  לאשר  צריך  הרשות  ראש  והכל.  וועדה  נוהל  הרי  יש  הדרך  בסוף  דבר,  של 

 שהבנתי שיש איזה שהיא קרבת משפחה, 

 לא, מה שתומר אומר זה בואו תשלחו את החומרים קודם. אין שום בעיה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 ברור, אין שום בעיה, הכל ישנו מראש.   : עו"ד שפרבר

 אבל זה לא קורה.  :תומר יעקב

 לא קיבלנו את זה.   : צפריר פדלון

 לא מקבלים את זה. מה שקורה בתרומות,  : עו"ד שפרבר

 אם אנחנו לא צריכים לאשר את זה,  :תומר יעקב

 רק מיידעים את המליאה.  : יצחק גולברי

 רק מיידעים.  : עו"ד שפרבר

 לא צריך פה הצבעה.  : יצחק גולברי

אתם לא צריכים לאשר כלום, לא צריכים כלום. בנושא של תרומה קובע נוהל תרומות שרק  : עו"ד שפרבר

מיידעים את מליאת הרשות. אני רק אמרתי, למען השקיפות, מי שבסוף אחרי הכל מאשר 

את התרומה, אחרי כל הוועדה זה ראש הרשות. בגלל שיש קרבת משפחה נשאלתי מה עושים 

ממלא מקום, הוא זה שצריך לאשר את זה במקומה. זה בכזה מקרה, אמרתי שהסגן שהוא 

 הכל. 

 הסגן אם הוגדר ממלא מקום, הוא לא הוגדר ממלא מקום. : צפריר פדלון

 הוא לא ממלא מקום, הוא סגן.   :גב' גרין, ראש המועצה

 לא אושרו ממלאי מקום, אני מזכיר לכם.  : צפריר פדלון

 הסגנים היו בדיון. שני  :גב' גרין, ראש המועצה

אין סגן ממלא מקום, מה   : עו"ד שפרבר צורן,  פה, בקדימה  זה סגן ממלא מקום.  בדרך כלל עושה את 

 שעושים בכזה מקרה זה הוותיק מביניהם. הוותיק מביניהם זה גולברי. 

 אבל גם שניהם היו בדיון.   :גב' גרין, ראש המועצה

 עזוב רגע את הטכניקה עכשיו. :תומר יעקב

 תעביר וזהו, נו. למה ולמה. עזוב אותנו.  :דורון אריה
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תרומה, חלק מהתהליך של התרומה זה לא כי בן אדם סתם תורם, זו פעולת הנצחה. אין   :תומר יעקב

לנו, אני אומר לך, אין לנו נוהל הנצחות. כל חברי המועצה הם למעשה ועדת הנצחה, כי כך  

 קבענו. 

 ועדת שמות קבענו.  : צפריר פדלון

ועדת שמות והנצחה, בתחילת הקדנציה. אז מכיוון שיש פה עניין של הנצחה, אני חושב שזה  :תומר יעקב

 צריך לבוא קודם כל לאישור כי יש פה הנצחה.  

 אני אסביר. הנצחה פירושה, יש הבדל בין,  : עו"ד שפרבר

 אין קשר בין התרומה עצמה,  תומר יעקב:

לא, לא, אני אסביר. יש הבדל בין אדם שתורם מתקני כושר ואתה כותב על יד זה נתרם על  : עו"ד שפרבר

ידי כך וכך. מה זו הנצחה? אתה לוקח מבנה והאדם נתן תרומה ואתה מנציח  את הבן אדם  

בצורה, אתה קורא את המבנה, עושה משהו על שמו. אם יהיה כזה דבר וכבר היה, אנחנו  

למליאת המועצה. אבל אם מישהו תרם עץ ושם שלט על הזה,  באנו ואמרנו שצריך לבוא  

 העץ נתרם על ידי, זה לא נקרא פעולת הנצחה. 

 אז בוא נראה את המקרים הקודמים,   :גב' גרין, ראש המועצה

 פשוט תזכרו מקרים קודמים. : עו"ד שפרבר

אז אני מניח שהדברים האלה כתובים פה, אם זה היה נשלח לנו מראש אז לא היינו מגיעים   :תומר יעקב

 לאי נעימות הזאת. 

שתרמו   :גב' גרין, ראש המועצה הרוכבים  של  המשפחות  את  היה  ספסל,  שתרמה  ברנד  משפחת  את  היה  תומר, 

 מתקנים. היה את המשפחה שתרמה קיר טיפוס, 

 לא הבאנו את זה למליאה, משפחת ברנד לא הבאנו למליאה. :תומר יעקב

 בוודאי. אמרנו במליאה, עדכנו במליאה.  :גב' גרין, ראש המועצה

 עדכנו את המליאה.   : יצחק גולברי

 עדכנו, תמיד עודכן.  : עו"ד שפרבר

 לגבי הרוכבים כן.  :תומר יעקב

 גם לגבי הספסל.  :גב' גרין, ראש המועצה

 אני מקפיד על זה.   : עו"ד שפרבר

 גם לגבי הספסל אני מעדכנת את זה.  :גב' גרין, ראש המועצה

גם הספסל, גם הקיר טיפוס, גם הכל, תבדוק, נעביר לך את זה, אין כזה דבר. אני דורש שזה   : עו"ד שפרבר

 יהיה.  

גם רחוב רמז, שזו היתה תרומה של התושבים עלה פה. אבל עדכנו, לא הבאנו מראש חומר,   :גב' גרין, ראש המועצה

 לא עשינו שום דבר.  

 אין נוהל של אישור במועצה.  : עו"ד שפרבר

 בואו נתקדם. פעם הבאה תרשמו, תכתבו.   : יעל בן מרדכי

של   : צפריר פדלון תרומה  זה  פה  שאלה,  לי  שלנו    100,000יש  העלות  ומה  להיות  אמור  זה  איפה  ש"ח. 

 הכוללת של המועצה? 
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 אין לנו עלות, הכל שלו.   :תומר יעקב

 איפה זה אמור להיות, איציק? : צפריר פדלון

יותר הולך דרומה מהגבעה. הגבעה הזאת שמול   : יצחק גולברי זה  ליד הגבעה.  על הגבעה שם,  בטיילת, 

 צורן, יותר קצת יורד למטה. 

 המובלעת הזאת.  :תומר יעקב

 על הטיילת, כן.  : יצחק גולברי

 בין הכביש הישן לבין הכביש שהועתק.  :תומר יעקב

 משהו כזה.  : יצחק גולברי

 תרמו שם מתקני כושר לטובת הציבור.   : עו"ד שפרבר

 ש"ח?  100,000זו העלות,  : צפריר פדלון

 ש"ח.  100,000כן. זו העלות של  : יצחק גולברי

 יש השתתפות של המועצה פה? : צפריר פדלון

 לא.  : יצחק גולברי

 אמר לך לא, תרומה מלאה.   :דורון אריה

 אנחנו הגשנו הצעה לתב"ר בעניין? יכול להיות שנצטרך להקים תב"ר בעניין?   : יצחק גולברי

 לא צריך תב"ר.   :תומר יעקב

השאלה שלי האם המשפחה עושה את זה, או המועצה עושה את זה ולוקחת את הכסף?  : יצחק גולברי

 צריך להחליט.  

 עמרי רצון –. הצעה לסדר יום בנושא מדיניות מתן דוחות חניה בשעות הלילה 2

 עמרי לא נמצא, אז אני מורידה את זה מסדר היום.   גב' גרין, ראש המועצה: 

 רגע, הוא לא פה, אני אציג במקומו?  :דורון אריה

 אז צריך להגיד את זה מראש. :גב' גרין, ראש המועצה

 לא, עמרי צריך להגיד שהוא העביר את זה אליך, מה שיקרה פשוט שיעלה את זה עוד פעם. : עו"ד שפרבר

 יש לו ארבעה ילדים, הלך להפנינג, אתה יודע מה זה הפנינג.   :דורון אריה

 הוא כתב לנו,  : צפריר פדלון

 אבל לנו הוא לא כתב.  :גב' גרין, ראש המועצה

 זה גם לא רציני, זה שתי דקות. :דורון אריה

 שלפעם הבאה יעלה את זה שוב.  : עו"ד שפרבר

 בדיוק.   :גב' גרין, ראש המועצה

 הגר וייסר. –נציגת ציבור במקום גלעד גולדברג  –. מינוי הרכב ועדת בחירות לרב ישובי 3

מינוי הרכב ועדת בחירה לרב יישובי. אנחנו רוצים למנות נציגת ציבור במקום גלעד גולדברג,  :גב' גרין, ראש המועצה

 את הגר וייסר. מי בעד? פה אחד. תושבת ותיקה, פעילה מאד בכל הצופים, תנועות נוער וכו'. 

מאשרים פה אחד את מינויה של הגר וייסר כנציגת ציבור בוועדת בחירות לרב    החלטה: 

 יישובי. 
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 . קביעת נציגי ציבור לועדה לבחירת מהנדס מועצה.4

שוב, לפי הנהלים של משרד הפנים אנחנו נדרשים למנות נציג ציבור אחד מהקואליציה, אחד   :גב' גרין, ראש המועצה

 מהאופוזיציה. את מי תרצו לבחור, צפריר?  

 אני, כן.  : צפריר פדלון

 ומהקואליציה גידי אמבוס. מי בעד? פה אחד.  :גב' גרין, ראש המועצה

 צריך אחד מהאופוזיציה גם.  : עו"ד שפרבר

 יש. : יצחק גולברי

 צפריר. אני אחזור,   :גב' גרין, ראש המועצה

 לא רוצים אותי בקואליציה.  : צפריר פדלון

 אחד מהאופוזיציה, צפריר פדלון. ואחד מהקואליציה, גידי אמבוס.  :גב' גרין, ראש המועצה

מאשרים פה אחד את צפריר פדלון וגידי אמבוס כנציגי ציבור לוועדה לבחירת    החלטה: 

 מהנדס המועצה. 

 .2024שנת   4דוח רבעוני מס' . 5

 הונח על שולחן המועצה.  2024לשנת    4דוח רבעוני מס'  :גב' גרין, ראש המועצה

 . תב"רים. 6

של משרד הפנים. קיבלנו מענק ממשרד הפנים    2024שיפור ומוכנות לחירום    1210תב"ר חדש   :גב' גרין, ראש המועצה

 ש"ח. מי בעד? פה אחד.  71,000בסך של 

 .  1210מאשרים פה אחד את תב"ר  החלטה: 

ש"ח. במסגרת העבודות בשצ"פ   300,000שצ"פ אשר מקרן היטלי שצ"פ בסך של    1211תב"ר   :גב' גרין, ראש המועצה

כדי   העבודות  במסגרת  מזכירה.  אני  השבטים,  אזור  זה  חדש,  שצ"פ  בעצם  זה  התגלה, 

יש חוות דעת מהנדס   להכשיר את השצ"פ הזה התגלה קיר מסוכן שמחייב טיפול מיידי. 

 ה. שאלות? בעניין. זה כולל עבודות דיפון ומסלע

כן. קודם כל אני רוצה להגיד שסוף סוף קיבלנו חוות דעת כתובה מהיועץ המשפטי, אחרי   : צפריר פדלון

כל כך הרבה דיונים, לגבי השימוש בכספי שצ"פים. כל הזמן קיבלנו את זה בעל פה, מעולם  

 לא קיבלנו את זה בכתב. 

 לא, אתה יודע כמה זמן זה קיים בכתב?  : עו"ד שפרבר

אני לא מכיר. לא ראיתי את זה, אני אשמח לעבור על כל הפרוטוקולים שוב לבדוק, אני לא   : צפריר פדלון

 מצאתי את זה.  

 יש בכתב.  : עו"ד שפרבר

סוף סוף כתבתם שזה שימוש בתנאי שלא נעשה שיפוץ משמעותי. במקרה הזה מדובר על   : צפריר פדלון

משמעותי כי זו הקמה מהיסוד. אבל אם אני מסתכל לאורך כל הדרך באישור של שימוש  

בכספי שצ"פים בתב"רים אחרים, לא היה שם עיקרון משמעותי כמעט באף אחד מהמקרים  

מרתי לכם את זה ואני אומר עוד פעם. אני אומר  שהערתי עליהם הערות. ואתה היית פה וא

 לך, אתם כתבתם את חוות הדעת הזאת, לא אנחנו.  
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 אבל צפריר, שניה,   :גב' גרין, ראש המועצה

 וחשוב שבסופו של יום, : צפריר פדלון

רק רגע, מאחר ואבינועם לא פה, הוא דיבר על השצ"פ הספציפי הזה. כשהיתה שאלה האם  :גב' גרין, ראש המועצה

אפשר לעשות הנגשה, האם אפשר לעשות שיפוץ משמעותי, היתה אמירה פה בפרוטוקול  

 ובמליאה. אתה לא יכול לקחת את מה שהוא ענה לגבי א' למשהו אחר.  

אנחנו    : יצחק גולברי האם  מותר.  זה?  את  לקחת  מותר  האם  ספציפי.  שצ"פ  על  כרגע  מדברים  אנחנו 

 מאשרים אותו, לא. אני לא מבין. 

 יש לי זכות להעיר הערות, איציק,  : צפריר פדלון

 כן, אבל לעניין צפריר.  יצחק גולברי: 

 זה הכי טוב, חבר'ה, נו אז מה, מדובר על שצ"פ.  : צפריר פדלון

 לא אמרתי נו אז מה, דבר לעניין, אתה מדבר על ההיסטוריה עכשיו.  : יצחק גולברי

אני מדבר על ההיסטוריה כי חשוב, כי זה כספי ציבור. בכל זאת שצ"פ לוקחים כסף שהוא   : צפריר פדלון

צבוע למטרה מסוימת ואמור להיות במשק סגור למטרות מסוימות. גם חוק העזר אמר מה 

משמעותי ומה לא משמעותי. אני זוכר טוב את הוויכוח על חוק העזר. לא רק זה, אני חולק  

זה משהו בפני עצמו. אני אומר, סוף סוף יש לנו את זה כתוב,  על חוק העזר, אבל בסדר,  

משמעותי. מה שאומר שאני צריך עכשיו לבדוק כל דבר לגופו, מה ההגדרה של משמעותי  

מבחינת הרעיון. האם הנגשה זה משמעותי? זה לא משמעותי. האם לשפץ גן ציבורי, להחליף  

ים זה משמעותי? זה לא משמעותי. זה לא מכספי  לו לבנים משתלבות או לסדר את השביל 

 היטלי שצ"פ.  

 אני לא מתווכחת איתך, צפריר. אתה רוצה להגיד עוד משהו?  :גב' גרין, ראש המועצה

כן. אני רוצה להגיד שכל עוד משתמשים בכספי שצ"פ שעדיין לא עבר תיקון, הן על הנושא   : צפריר פדלון

 של התחשיב שלו שהוא לקוי מהיסוד. והן על חישוב השטחים הכללי, אין לי מה לתמוך.

 אז ספציפית לסעיף הזה מה אתה אומר?  : יצחק גולברי

 הוא לא תומך עקרונית.  :גב' גרין, ראש המועצה

 כל עוד אין תיקון של חוק השצ"פ בהתאם למקובל, למה שצריך להיות,  : צפריר פדלון

 זה משמעותי או לא משמעותי? לא הבנתי.   : יצחק גולברי

 זה משמעותי, אבל עקרונית לא. : צפריר פדלון

 צפריר, זכותך להגיד מה שאתה רוצה, אנחנו לא מסכימים, אין טעם להתווכח. מי בעד? :גב' גרין, ראש המועצה

אני רוצה להעיר הערות משלימות לתכתובות שהיו לי עם הראל ועם אבינועם. אני קראתי   :תומר יעקב

אני   איתה.  מתיישר  ואני  בסדר  וזה  וסדר  שכל  עושה  והיא  אבינועם  של  הדעת  חוות  את 

מסתכל על מה שהראל כתב ואני חושב שמה שנתת זו פרשנות שאני חושב שהיא שגויה, אני  

סבור, זו דעתי, אין שום קשר בין הקיר לבין הפיתוח של    אסביר לך גם למה. קודם כל אני

השצ"פ. הקיר בכלל יושב בשטח פרטי, גובל בחלק הדרומי של היסמין, לפני השביל שנפרד 

שם. והוא גובל ופה נגמר הסיפור בגבילות שלו. הדבר הנוסף, חדש ישן פחות רלוונטי, גם  

דש וזה בסדר. אבל גם כשאנחנו ישבנו ואישרנו,  ממה שנאמר בחוות הדעת. מקימים שצ"פ ח
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לפחות מי שהרים את האצבע בעד חוק היטלי שצ"פ, אף אחד לא כיוון ולא ניבא ולא חשב 

מתחמים   מיני  כל  בתוך  קירות  מיני  בכל  תמיכה  לתת  כדי  שצ"פ  היטל  נאשר  שאנחנו 

מוגדרים, גם בשטחים או גם במקומות שגובלים או נושקים לשצ"פ עצמו. אפילו בתחשיבים  

ש המפורטים  התחשיבים  בוכניק,  את של  ובדק  השיפועים  את  ומדד  והביא  הלך  הוא 

התכסיות ועשה את הכל, לא תראו שם בתוך האומדנים שמהם נגזרים למעשה התעריפים,  

לא תראו שם התייחסויות לדברים מהסוג הזה, כי עבודות מהסוג הזה לא אמורות להילקח  

לטוב הזה  בקיר  משתמשים  היינו  אם  בסדר,  אומר,  אני  שצ"פ.  היטל  קרן  איזה  מתוך  ת 

מאחז, איזה קונסטרוקציה, איזה עוגנים בשביל לעשות הצללה, לשים איזה מתקן, לעשות  

שם גרפיטי, לעשות שם כל מיני דברים, אז בסדר. אתה יכול להגיד זה חלק אינטגרלי. אבל  

נכון, הלכת, חשפת, מצאת, מחר תמצא שם את העצמות של המלך אחשוורוש, אז בסדר, 

 גדר והכל.  תצטרך לפנות אותם, ל

 אני עושה אתר עליה לרגל.  : יצחק גולברי

יכול להיות, אבל זה מהיטל שצ"פ, כמו שפינינו את הפסולת. אבל הקיר הזה הוא לא קשור,  :תומר יעקב

 הוא לא שייך.  

כדי   :גב' גרין, ראש המועצה בקונטקסט.  הדברים  את  לשים  רגע  רוצה  אני  תומר.  תודה  אז  משהו?  עוד  תודה. 

זה   היועץ המשפטי האם  להשתמש בהיטל שצ"פ צריך שיהיה משהו שהוא בשצ"פ. אמר 

משהו חדש, האם זה קיר חדש, האם זה שצ"פ חדש? כן, שצ"פ אשר הוא שצ"פ חדש, אתמול  

גילינו את מה שצריך לעשות, שזה עבודות מאד   הוא לא היה. בבואנו לעבוד על השצ"פ הזה, 

תשובה   הפרויקטים  מנהל  ענה  שאלה,  המשפטי  היועץ  שאל  משמעותיות.  ומאד  חשובות 

ומפה מבחינתי יש לנו גיבוי משפטי ועובדתי. עכשיו אנחנו יכולים להתפלפל לכאן או לכאן.  

י עובדתי ולכן זה יכול להיות מהיטל שצ"פ. אנחנו  אני רואה שיש לי גיבוי משפטי, יש לי גיבו

היועץ המשפטי,   של  גיבוי  לי  כשיש  דעתי  נחה  ולהתווכח, אבל  בזה  לדון  יכולים להמשיך 

 כשאני יודעת את העבודות שנעשות שם.  

 קרן, את יודעת,  :תומר יעקב

 בסדר, אנחנו יכולים להמשיך להתווכח אבל מיצינו את הנקודה הזאת.  :גב' גרין, ראש המועצה

 כי מעבר לעובדה של,  :תומר יעקב

 מי בעד? קרן, שלומי, אלה, אפרת, שניר, אילת וגולברי. מי נגד? דורון, צפריר, יעל ותומר. :המועצהגב' גרין, ראש 

 .1211מאשרים ברוב קולות את תב"ר  החלטה: 

 תב"רים לעדכון

ש"ח. שיפוץ מבנה    200,000שיפוץ מבנה הרווחה מקרן פיתוח. יש פה תוספת של    1124  תב"ר :גב' גרין, ראש המועצה

ש"ח. ושיפוץ מבנה הרווחה והחינוך ממשרד הרווחה    200,000הרווחה והחינוך מקרן פיתוח  

ש"ח. המטרה היא התאמה של תנאי העבודה    496,079ש"ח. סך הכל תוספת של    296,079

ה. אני אומר שהיום כיו"ר ועדת רווחה במרכז שלטון  להנחיות הביטחון של משרד הרווח

מקומי, אחד הדגשים שמשרד הרווחה נותן זה איך משפרים את התנאים הפיזיים של עובדי  

גדול על בטיחות. לצערי קורים הרבה מקרים שבהם קורית   הרווחה עם דגש מאד, מאד 
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אלימות במבנה הרווחה. ולכן יש כללים מאד סדורים איך מבנה רווחה צריך להיות. אנחנו  

. יש תוכנית עבודה  matching-זכינו בקול קורא בנושא הזה ואנחנו צריכים לעשות את ה

 סדורה איך לעשות את הדבר הזה. שאלות. 

מאשרים  :תומר יעקב כשאנחנו  מבצעים  שאנחנו  פעולות  עוד  על  שמשליכה  הבהרה  לקבל  רוצה  אני 

את   בחנתי  הלכתי,  לי,  העבירה  שצביה  ממה  קורה.  שזה  ראשונה  פעם  לא  וזו  תב"רים, 

הכרטסת, זה תב"ר שאישרנו לפני יותר משנתיים. וגם אז נאמר, על ידך או על ידי אחרים,  

ודות הספציפיות האלה ממשרד הרווחה. להבנתי,  שבאמת אנחנו צפויים לכסף עבור העב 

אותם   את  הוצאנו  הזה,  הכסף  את  שלקחנו  שקרה,  לא    300,000מה  שזה  שקלים,  וכמה 

רק   ועכשיו,  שתיארת.  כמו  הגן  של  בצד  לגמרי,  אחרות  עבודות  אליהן,  שכיוונו  העבודות 

. כלומר ביצענו,  2023יוני  - איעכשיו אנחנו הולכים לבצע את מה שהיינו אמורים לבצע אז, במ

מהכיס שלנו. אני לא יודע   300מהרווחה,   200ש"ח,  500,000עשינו. הפרויקט לצורך העניין 

השתנה או זה, אבל זה לא רלוונטי. בסופו של דבר עשינו משהו שלא   matching-עכשיו אם ה

ה את  לקבל  בשביל  לרווחה  המענה  את  לתת  כדי  הזה  מהתב"ר  לבצע  אמורים  - היינו 

matching  .שאנחנו מדברים עליו עכשיו. לא 

 צביה שמע, מנהלת אגף חינוך קהילה ורווחה.  :גב' גרין, ראש המועצה

הגן שמסופח   : צביה שמע גם על המבנה של  ותוכננה מראש היתה  התוכנית שהוגשה למשרד הרווחה 

לאגף וגם על האגף עצמו. וגם על החלק של החינוך. ושלחנו את זה למשרד הרווחה. אבל  

כמו שאתה אומר, לקח המון זמן עד שמשרד הרווחה אישר את התוכנית של הגן אבל לא  

יקש שינויים ונאלצנו לעשות שינויים והיו לנו דיונים  אישר לי את התוכנית של האגף והוא ב

בנושא. לכן ההחלטה היתה, מאחר והיה ידוע שהמקסימום של משרד הרווחה הוא בסכום 

מסוים שממילא לא יהיה על כל השיפוץ, להתחיל במבנה של הגן כדי שגם יהיה שיפוץ של  

בודה, כי השיפוץ ייקח זמן. ובמקביל  האגף נוכל להעביר את העובדים לשם, שיהיה מקום ע

התנהלו דיונים של משרד הרווחה. אחרי כל האישורים של המשרד שנתן את המקסימום  

האפשרי מבחינתו על כל המכלול, אנחנו מגישים את ההשלמה. בגלל זה התעכבנו, המועצה  

ל רצתה לדעת שאם משרד הרווחה לא נותן סכום אז ההשתתפות של השיפוץ או הביצוע ש

 השיפוץ יהיה קטן יותר. 

 . כלומר ממש מלפני חודשיים.  2024סך הכל האישור של משרד הרווחה הוא מדצמבר  :גב' גרין, ראש המועצה

 ושנתיים אחרי שאישרנו את התב"ר המקורי. למה אני אומר את זה,   :תומר יעקב

כי אנחנו, תראה, ברגע שהגשנו למשרד הרווחה וידענו שזה צפוי, אז אתה מתחיל לעשות   :גב' גרין, ראש המועצה

 את זה וזה דברים שלוקחים זמן.

  40%אני אגיד לך למה אני אומר את זה, כי גם באחוזים עצמם משרד העבודה מממן כמה,  :תומר יעקב

 פלוס מינוס? 

 . 45% :גב' גרין, ראש המועצה

 42% : צביה שמע
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. זה עושה שכל במספרים האלה. כלומר, מה שהיינו צריכים לבצע אז היה מתיישב  42%יפה,   :תומר יעקב

 . עכשיו מה שקורה, 42%יופי. 

לא, זה בהתניה לתוכנית הכוללת שהמועצה משלימה את השאר. אם המועצה לא תשלים,   : צביה שמע

 משרד הרווחה לא ייתן. הוא נותן עד הסכום הזה בהתניה לתוכנית הכוללת.  

ינואר   :גב' גרין, ראש המועצה של  בתב"ר  הראשוני  הכסף  נתנה את  יותר. המועצה  נותנת  ממילא  ,  2023המועצה 

ש"ח, ממילא היחס הוא הרבה יותר נמוך מהיחס שמשרד הרווחה נותן.    300,000עכשיו עוד  

של    matching-כלומר אנחנו עושים למעשה עבודות שלא היינו אמורים לבצע במסגרת ה

 משרד הרווחה. זה מה שאני מנסה להבין וזה מה שאני מבקש לקבל הבהרה. 

. משרד הרווחה לקח בחשבון את  700,000התוכנית שהוגשה למשרד הרווחה היא כמעט   : צביה שמע

אז    500התוכנית הכוללת. הוא נתן את המקסימום שהוא יכול לתת. אם הייתי מגישה על  

 .  100יכול להיות שהוא היה נותן 

 תודה. עוד שאלות? אני מעלה את הנושא להצבעה.  :גב' גרין, ראש המועצה

לפני כן, מה שתומר שואל האם בכסף הקודם היה שיפוץ לטובת מחלקת חינוך ולא למחלקת   צפריר פדלון: 

 רווחה? השיפוץ של הגן שנעשה, 

 לא, לרווחה.  : צביה שמע

 שם יושב הרווחה או החינוך? : צפריר פדלון

ש"ח. והחינוך והרווחה הם   700,000אומרת לך צביה שהתוכנית הכוללת היא סדר גודל של  :גב' גרין, ראש המועצה

מעלה   אני  משהו?  עוד  להוסיף  רוצה  הפרדות.  עוד  לעשות  צריך  עכשיו  אחד.  קומפלקס 

 להצביעה, מי בעד? פה אחד. 

 .   1124מאשרים פה אחד את עדכון תב"ר  החלטה: 

 תם ונשלם. נאחל פורים שמח. :גב' גרין, ראש המועצה

לשלומי אבוטבול, לא יודעת אם שמתם לב, אין לנו חד פעמי  אפשר משהו קטן? מילה טובה   : אפרת שניידר

 על השולחן. 

יפה, יפה. לא הבנו איך פתאום זה, אבל כל הכבוד. שאפו ענק. אני מקווה שזה גם קורה   : צפריר פדלון

וגם   חיסכון  גם  זה  פעמי.  החד  עם  להפסיק  רגילות,  לכוסות  לעבור  האחרים,  במשרדים 

 שמירה על הסביבה.  

 תודה רבה, פורים שמח.   :גב' גרין, ראש המועצה
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